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P R O T O K Ó Ł NR XXVIII/17 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 10
00

 do 11
15

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 17 lutego 2017 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXVIII sesji nadzwyczajnej i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, 

Skarbnika Gminy, radnych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14 (1 radny spóźnił 

się), a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXV i XXVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej. 

5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2016 roku w placówkach prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew. 

8. Plan imprez, koncertów oraz festynów organizowanych przez Referat Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji i Referat Funduszy Europejskich, Promocji i Współpracy Zagranicznej. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego, 
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b) rozwiązania Zespołu Szkół w Dobiegniewie, 

c) utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie, 

d) przekazania w formie darowizny nieruchomości gruntowe stanowiące własność 

Gminy Dobiegniew, 

e) nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa - Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. udziału w nieruchomości zabudowanej do 

zasobu komunalnego Gminy Dobiegniew, 

f) zmian uchwały budżetowej na 2017 rok. 

10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z XXV i XXVI sesji. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada protokoły z poprzednich 

sesji przyjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

 

Ad.4. Pan Waldemar Szpila Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 14.02.2017 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 27 stycznia gościliśmy w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie Starostę Powiatu 

Strzelecko- Drezdeneckiego. Rozmowy dotyczyły umorzenia kary ciążącej na Powiecie za 

wycinkę drzew w miejscowości Głusko.  

 Dnia 28 stycznia w miejscowości Dziedzice uczestniczyłam w obchodach 

upamiętniających uwolnienie jeńców z Oflagu IIC Woldenberg.  

Burmistrz uczestniczył w odbywających się zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych 

Straży Pożarnych w Gminie Dobiegniew.  
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 Dnia 31 stycznia odbyło się spotkanie z Panią Kurator, gdzie omawiane były zmiany 

związanie z reformą oświaty. Miało miejsce posiedzenie Rady Osiedla, gdzie omawiany 

był budżet na 2017r.  

 Dnia 2 lutego odwiedziliśmy Kostrzyńsko-Słubicką Specjalną Strefę Ekonomiczną,  

gdzie rozmawialiśmy o możliwościach pozyskania inwestora do Gminy Dobiegniew  

i utworzenia nowych miejsc pracy.  

 Dnia 2 lutego Burmistrz Dobiegniewa uczestniczył w naradzie rocznej policji  

w Komendzie Powiatowej Policji w Strzelcach Kraj., gdzie złożył podziękowania 

 za przywrócenie funkcjonowania Posterunku Policji w Dobiegniewie.  

 Dnia 2 lutego brałam udział w spotkaniu z przedstawicielami Lubuskiego Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych. Sprawy dotyczyły konserwacji rzeki Mierzęcka Struga.  

 Dnia 7 lutego gościliśmy w Urzędzie Miejskim członka zarządu firmy IPS  

w Dobiegniewie. Tematem spotkania był rozwój firmy przez nowego inwestora ze Stanów 

Zjednoczonych. Miało miejsce posiedzenie Związku Celowego SG05, które dotyczyło 

porozumienia z firmą Inneko w sprawie wywozu nieczystości stałych.  

 Dnia 8 lutego Burmistrz Dobiegniewa uczestniczył w posiedzenia zarządu Zrzeszenia 

Gmin Województwa Lubuskiego w Nowej Soli, gdzie omawiane były sprawy bieżące 

 i rozliczenie 2016r.  

 Dnia 9 lutego odbyło się Kierownictwo Urzędu, którego głównym tematem była 

Rewitalizacja Gminy Dobiegniew.  

 Dnia 13 lutego miało miejsce posiedzenie Związku Celowego SG05, w którym 

uczestniczyli prezesi spółdzielni mieszkaniowych.  

 Dnia 14 lutego odbyła się Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej.  

 Dnia 15 lutego odbyła się Komisja Finansowo-Gospodarcza Rady Miejskiej.  

 Dnia 16 lutego odbyła się Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej.  

 

 

Ad. 5. Wnioski i zapytania. 

Brak. 

 

Ad.6.Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  
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Ad.7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2016 roku w placówkach prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew.  

Wszyscy Radni zapoznali się z w/w sprawozdaniem, który został omówiony przez Pana 

Edmunda Szanderskiego Dyrektora ZEAO w Dobiegniewie na komisjach stałych Rady  

Miejskiej oraz stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8. Plany imprez, koncertów oraz festynów organizowanych przez Referat Oświaty, 

Kultury, Sportu i Rekreacji i Referat Funduszy Europejskich, Promocji i Współpracy 

Zagranicznej odczytane został przez Pana Karola Golca Wiceprzewodniczącego Rady, które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 10
30

 do godz. 10
45

. 

Ad.9.  

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – wczoraj byłem delegowany do Bydgoszczy na 

spotkanie, w którym uczestniczyli przedstawiciele 3 województw: kujawsko-

pomorskiego, wielkopolskiego i lubuskiego. Z różnych relacji, które usłyszałem śmiem 

twierdzić, że problemy, które u nas się pojawią w związku ze zmianami bądź jakieś 

utrudnienia to właściwie kropla w morzu tego, przed czym stoją inne samorządy. 

Uchwały, które zostaną poddane prognozowaniu dotyczą zmian w prawie oświatowym 

Do końca marca należy podjąć uchwały, które określą sieci szkół. W stosunku do 

naszych szkół nie do końca odniosłoby to pożądany skutek z uwagi na to, że gdybyśmy 

podjęli tą uchwałę to od 1 września wiadomo, że szkoły gimnazjalne ulegają 

stopniowemu wygaszaniu i Zespołom Szkół brakowałoby etatów, wiązałoby się to  

z wypowiedzeniami i zmianą stosunków pracy. Jedynym racjonalnym rozwiązaniem 

(zgodnym z przepisami prawa) jest rozwiązanie istniejącego Zespołu Szkół i utworzenie 

nowego Zespołu Szkół- Gminnego Zespołu Szkół, który będzie jednocześnie stanowił 

jeden wspólny zakład pracy dla całej kadry pedagogicznej, co pozwoli i uchroni 

właściwie wszystkich pracowników pedagogicznych przed jakimiś zmianami 
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zatrudnienia. W naszym przypadku zmiany te nie spowodują żadnych ruchów kadrowych 

(w tym roku). Dlatego pod obrady poddana jest uchwała o utworzeniu nowego 

Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie oraz uchwała w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

 Waldemar Szpila radny - w kontekście aż do momentu wygaszenia gimnazjów czy 

zmiana ta wiąże się z utratą etatów dla nauczycieli? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO - po przeprowadzonej analizie w związku z pracami 

nad uchwałą należy stwierdzić, że w tym roku nie wywoła to żadnych ruchów. 

Utworzenie Gminnego Zespołu Szkół pozwoli na płynne dopasowywanie godzin do 

zatrudnienia nauczycieli. 

 Leszek Waloch Burmistrz - rozwiązanie problemu związanego ze zmianami w systemie 

oświaty osiągnęliśmy między innymi dzięki współpracy dyrektorów szkół i gron 

pedagogicznych z terenu Gminy Dobiegniew, mimo to do końca nie możemy 

gwarantować jak będą uzgodnione szczegóły dotyczące siatki godzin w ramach 

ramowego planu nauczania, zatrudnienia. Gdyby jednak działo się coś niepokojącego to 

 i tak będziemy w porównywalnie lepszej sytuacji od niektórych gmin województwa 

lubuskiego, w których wprowadzenie zmian w systemie oświatowym stanowi 

poważniejszy problem. 

Dlatego aby uniknąć wprowadzenia zmian na ostatnią chwilę potrzebna jest współpraca 

 i negocjacje z Kuratorium, w celu stworzenia tej nowej struktury najlepiej jak można. 

Podziękowania dla wszystkich zebranych za pozytywne podejście do zmian. 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – w związku ze zmianami w systemie oświaty 

 w najbliższym czasie na sesjach Rady Miejskiej trzeba będzie podejmować więcej 

uchwał dotyczących omawianych zmian, np. uchwałę o nadaniu statutu nowego Zespołu 

Szkół, uchwałę o przekształceniu obecnej szkoły podstawowej w ośmioletnią szkołę 

podstawową, uchwałę o przekształceniu szkoły zawodowej w szkołę branżową 

pierwszego stopnia. Do końca marca trzeba będzie podjąć kolejną uchwałę, będzie ona 

dokładnie taka sama w treści, zostanie wykreślony tylko jeden wyraz - nie będzie to już 

,,projekt’’ tylko ,,sieć’’. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVIII/156/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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b) Rozwiązania Zespołu Szkół w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVIII/157/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVIII/158/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) przekazania w formie darowizny nieruchomości gruntowe stanowiące własność Gminy 

Dobiegniew. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej - krótkie omówienie 

przedstawionych na komisjach dokumentów (dotyczące porządkowania terenu przy 

rondzie w Dobiegniewie, przekazanie do krajówki, niewielkie powierzchnie: w sumie 8 

arów). 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVIII/159/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa - Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział 

Terenowy w Gorzowie Wlkp. udziału w nieruchomości zabudowanej do zasobu 

komunalnego Gminy Dobiegniew. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej - jest to działka i budynek 

mieszkalny w Słowinie, budynek opuszczony, przejmowany na własność mienia 

komunalnego. 
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W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVIII/160/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

f) zmian uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy- uchwała dotyczy zwiększenia do 11 tys. środków 

subwencji oświatowej po stronie dochodów i zmniejszenia naszego udziału w dochodach 

państwa na 1400 zł. 

  Leszek Waloch Burmistrz – zwiększa się subwencja, więc zwiększają się wydatki. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXVIII/161/17 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad.10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 

Brak.  

Ad.11. Komunikaty. 

 Informacja dotycząca udzielenia odpowiedzi na pytania zawarte w piśmie z dnia 

29.12.2016r. Pana Middelveidta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Informacja Fundacji Obrony Demokracji dotycząca możliwości zaproszenia ( w celu 

wygłoszenia wykładu lub prelekcji) wybranych przedstawicieli rządu stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12.Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął 

XXVIII sesję nadzwyczajną Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Joanna Rybacka                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  w Dobiegniewie 

                                                                                                             /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 


